第三屆台灣計算力學學會年會與第十六屆台灣邊界元素法會議暨學術研討會 新竹市,中華民國 114 年 09 月 26-27 日

The 3rd Association of Computational Mechanics Taiwan (ACMT) 2025 Annual Meeting & The 16th Workshop on Boundary Element Methods in Taiwan Hsinchu City, September 26-27, 2025

# 中文題目(14點)

作者姓名 $^{1}$ ,作者姓名 $^{2}$ ,(中文)(12點)

<sup>1</sup>服務單位(中文)(12點) <sup>2</sup>服務單位(中文)(12點)

電子郵件: (mailto:corresponding\_author@email.com) (Times New Roman 字體, 11 號, 正常, 置中)

### 摘 要(14點)

整篇摘要(包含圖表與所有參考文獻)限制為一頁以內。建議透過電子郵件之方式提交摘要, email:acmt2025@caece.net。所提交的摘要檔案須為 Microsoft Office Word 檔(\*.doc, \*.docx)或 PDF 檔案。

摘要投稿截止日期為:2025年8月22日(星期五)

#### 摘要格式的一般建議

摘要應限於一頁,適用於所有海報投稿。

- 邊界設定:上、下邊界2.5公分;左、右邊界1.5公分;裝訂邊1公分。
- 段落格式:單行間距,段落間需空一行。
- 字體格式:一律採用 Times New Roman。
- 標題:16點,粗體,置中對齊;<u>作者姓名</u>:12點,正常且置中對齊;<u>單位名稱</u>:11點,置中對齊;<u>電子郵件</u>:11點,正常且置中對齊;<u>內文</u>:12點,左右對齊。
- <u>圖表與照片</u>:摘要中可包含圖表與照片,且每張圖需附說明文字。說明格式為:「Fig. 1. 內文說明。」
- 致謝: Times New Roman, 12 點, 斜體。置於內文後、參考文獻前(中間以空行區隔)。
- 引用格式: Times New Roman, 12 點。引用方式使用中括號,例如:[1-4]。以下為範例格式:

#### 參考文獻:

- [1] A. Author, B. Author, and C. Author, 《期刊名稱》, 卷數, 頁碼(年份)。
- [2] A. Author,《書籍名稱》,出版社,出版城市(年份)。
- [3] A. Author and B. Author,《會議名稱》,會議日期,城市,國家,頁碼(年份)。

#### "本摘要預定投稿迷你論壇 MS編號"。

說明: mini-symposium 的主題如"投稿專區"所示,請選擇申請之研討會序號。舉例:如選擇主題與"1. BEM/Meshless method and scientific computation workshop"相關,請填寫"1"。

第三屆台灣計算力學學會年會與第十六屆台灣邊界元素法會議暨學術研討會

新竹市,中華民國 114年 09月 26-27日

The 3rd Association of Computational Mechanics Taiwan (ACMT) 2025 Annual Meeting & The 16th Workshop on Boundary Element Methods in Taiwan Hsinchu City, September 26-27, 2025

# English Title(14 點)

Author Name <sup>1</sup>, Author Name <sup>2</sup>, (Times New Roman 12, normal, centered, underline presenting author)

<sup>1</sup> Service Unit (Times New Roman 11, centered)

<sup>2</sup> Service Unit (Times New Roman 11, centered)

e-mail: corresponding\_author@email.com (Times New Roman 11, normal, centered)

## **Abstract (14 points)**

The total length, including figures and all references, is limited to **one page**. It is recommended to submit abstracts to **email:** acmt2025@caece.net. The submitted abstract should be either a Microsoft Office Word file (.doc, .docx) or a .pdf file.

Deadline for abstract submission is Friday, August 22, 2025.

#### General recommendations for the format of the abstract

The abstract should be maximum one page for all poster contributions.

- Margins: Top and Bottom: 2.5 cm; Left and Right: 1.5 cm. Gutter: 1 cm.
- Paragraphs: Single line spacing. A single left empty between two consecutive paragraphs.
- <u>Font:</u> Times New Roman. Title: 16 pt, Bold, centered. Authors names: 12 pt, Normal, centered. Affiliations: 11pt, centered. E-mail: 11 pt, Normal, centered. Main text: 12 pt, justified left and right.
- <u>Figures and Photos:</u> Abstract may include figures and photographs. A caption should be attached to each figure. Caption style: Fig. 1. Your text.
- <u>Acknowledgement:</u> Times New Roman, 12 pt, Italic. After the main text and before the references (separated by empty lines).
- <u>Citations:</u> Times New Roman, 12 pt. Cite references using square brackets [1-4]. Examples of the format to be used are given below.

This work was supported by National Grant no. ....

#### References

- [1] A. Author, B. Author, and C. Author, *Journal*, Volume, Page (Year).
- [2] A. Author, *Title of Book*, Publisher, City (Year).
- [3] A. Author and B. Author, *Conference*, Dates, City, Country, Page (Year).

"This abstract is scheduled to be submitted to the mini forum MS number".

Illustrate: The theme of the mini-symposium is shown in the "Submission Area". Please select the symposium number you are applying for. For example, if the theme is related to "1. BEM/Meshless method and scientific computation workshop", please enter "1".